

## Protokoll fört vid Skogstorps Golf's styrelsemöte

Datum 2022-10-04  
Plats: Orrliden

Närvarande: Pär Eriksson  
Satu Verlinna  
Lena Pettersson  
Magnus Sand  
Maria Larsson  
Joakim Vallgren  
Michael Petersson  
Ulf Pettersson

Ej närvarande: Nina Lindström & Ulrika Kårefjärd

**1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning** 18.00-18.05  
Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

**2. Föregående protokoll** 18.05-18.10  
a. Godkännande av mötesprotokoll 6 september  
Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2022-09-06, till handlingarna.

**3. Orrliden – korta avstämningar** 18.10-18.40  
a. Orrlidens skötsel –  
Nästa vecka kommer plåtarna för gruset, de ska svetsas meddelar Micke.  
Det överblivna konstgräset är bortskänkt.  
Vissa av bänkarna är utplockade för publiken.  
Thomas har ringt och fått prisuppgifter för hanteringen av resultattavlan,  
programvaran måste uppdateras vilket kommer kosta 3500kr + moms samt  
kostnad för hyra av skylift, där det tillkommer 1000kr. Vi beslutar att vänta med  
detta tills nästa år.  
Inköp av portabla avbytarbänkar, Maria har kollat och de kostar ca 1500kr st.  
(6 platser), vi beslutar att 2st ska köpas. Maria får i ansvar att göra inköpet i år  
eller nästa år.  
Avtal vaktmästare måste tecknas inför vinterhalvåret, Micke och Lena får i  
uppdrag att fullfölja, de ska också ta fram en att göra lista för  
vaktmästartjänsten.  
Ogräset bakom målen mot Tallbergsvägen har klippts av Tomas.  
Styrelsen beslutar att köpa in takelement till förråden för uppvärmning.

b. Framtiden Orrliden –  
Satu Och Peter Lundh hade ett möte där de har diskuterat olika alternativ.  
Ute-gym, lekpark/aktivitetsyta, spontanfotbollsyta och kioskbyggnad  
diskuterades. Styrelsen beslutar att bjuda in Gabriel Larsson från RF-SISU som är  
anläggningsansvarig för att få vägledning med dessa frågor och ansökan av  
bidrag. Joakim bjuder in Gabriel till nästa styrelsemöte.

#### 4. Summering av läget i fotbolls- och föreningsverksamheten 18.40-19.00

- a. Läget i våra ungdomslag –  
P2010 riskerar att läggas ned då samtliga ledare aviserat att de avser sluta. Laget ska ha ett föräldramöte under veckan och vi inväntar respons från det, Joakim & Malin Andersson tar kontakt med ledare Tobias Ekström för info. Positivt är att flicklagen ökar i medlemsantal.
- b. Dam- och Herrlaget –  
Möte ska ske med F17 ledarna inför kommande säsong.  
Satu säger att det är oklart i dagsläget om föreningen lyckas få ihop 2st damlag inför nästa säsong.  
Herrlaget har 1 match kvar, de har gjort en bra säsong framförallt på hösten.  
Tränarna blir förmodligen kvar.
- c. Utbildningsbehovet i föreningen kopplat till Diplomerad Förening –  
Det ska kollas upp av fotbollskommittén.
- d. Text om förväntningar och hur föreningen ska bedrivas –  
Kommer att diskuteras vid deras nästa möte.
- e. Gemensam cup –  
Det blev beslutat att cup ska genomföras ihop med IFK Eskilstuna & Kvicksunds SK. Datumen är 14–16 April. Namnet är bestämt att bli Eskilstunacupen. Det kommer vara en tre dagars cup för 9v9, 2 dagars cup för 12-åringarna i 7v7. För 10 och 11-åringar som spelar 7v7 samt 3v3 & 5v5 är det en endagars cup. De minsta lagen, 3v3 och 5v5 kommer spela i Kvicksund medan de äldre lagen kommer rotera på övriga planer inklusive Orrliden.

#### 5. Ekonomi – lägesrapport 19.00-19.15

- a. Ekonomiska läget januari-september –  
Ekonomi har gått bra jan-sep, och läget ser fortfarande stabil ut.  
Vi inväntar elräkningar, stor risk att de kommer vara mycket högre än tidigare.  
Lena får i uppdrag att kolla upp ett placeringskonto.
- b. Behov av ytterligare åtgärder  
Styrelsen avser gå vidare med att ge Tomas ansvar till att bidra med att hjälpa föreningen med att få tag på nya sponsorer.

#### 6. Strategiska frågor 19.15-19.30

- a. Årshjul och översiktlig planering, fokus okt-nov –  
Genomföra fotbollsavslutning för föreningens alla lag. Kommer att ske 18 oktober 18:00.  
Ledaravslutning planeras att genomföras, Maria ska kolla med Eskilstuna GK om hyra av lokal för mat samt aktivitet.  
Matchkläder 3v3 & 5v5 ska samlas in. Planeringsdag ska planeras.

#### 7. Summering Skogstorpsdagen 19.30-19.45

En lyckad dag med bra väder och mycket folk. Föreningen gick med plus men fakturan för eventmaterialet kommer att tillkomma men det bör bli ett litet plus för dagen. Över lag var alla nöjda.

**8. Ungdomsavslutningen 18 oktober** 19.45-20.00

- a. Upplägg och ansvar  
Maria, Micke och Satu gick igenom arbetsfördelningen efter styrelsemötet

**9. Rapporter och inbjudningar** 20.00-20.10

- a. Kansliet aktuella frågor –  
Lagen börjar boka in träningsmatcher.  
Eskilstuna kommun vill börja boka in utomstående lag på Orrliden. Maria försöker boka in föreningens lag i första hand.
- b. Uppfångade frågor i föreningen  
P2008 är i behov av målvakt, föreningen kommer lägga ut en annons på sociala medier.

**10. Styrelsemöten 2022**

- a. Tisdagar 18:00-20:15  
8 november, 12 december

**11. Övriga frågor**

**12. Summering/utvärdering av dagens möte**

*Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten*

- Maria köper in portabla avbytarbänkar.
- Micke och Lena får i uppdrag att fullfölja avtalstecknandet med Tomas.
- Maria och Micke får i uppdrag att köpa in takelement till förråden
- Micke ser över plåten till gruset.
- Joakim ska bjuda in Gabriel Larsson från RF-SISU till nästa styrelsemöte.
- Joakim och Malin Andersson ska ta kontakt med ledarna för P2010.
- Magnus ska kalla till möte för fotbollskommittén.
- Lena får i uppdrag att undersöka ett placeringskonto för föreningen.
- Maria ska boka aktivitet för ledaravslutningen.

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

---

Joakim Vallgren

---

Pär Eriksson